



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2016-55**

under the

**PENSION BENEFITS ACT
(O.C. 2016-240)**

Filed September 30, 2016

1 Section 29 of New Brunswick Regulation 91-195 under the Pension Benefits Act is amended

(a) in subparagraph (2)(a)(iii.3) by striking out “and effective on April 1, 2009,” and substituting “and effective on April 1, 2009, as amended from time to time,”;

(b) in subparagraph (3)(a)(ii.3) by striking out “and effective on April 1, 2009,” and substituting “and effective on April 1, 2009, as amended from time to time,”.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2016-55**

pris en vertu de la

**LOI SUR LES PRESTATIONS DE PENSION
(D.C. 2016-240)**

Déposé le 30 septembre 2016

1 L'article 29 du Règlement du Nouveau-Brunswick 91-195 pris en vertu de la Loi sur les prestations de pension est modifié

a) au sous-alinéa (2)a)(iii.3), par la suppression de « et en vigueur au 1^{er} avril 2009, » et son remplacement par « et en vigueur au 1^{er} avril 2009, ensemble leurs modifications successives, »;

b) au sous-alinéa (3)a)(ii.3), par la suppression de « et en vigueur au 1^{er} avril 2009, » et son remplacement par « et en vigueur au 1^{er} avril 2009, ensemble leurs modifications successives, ».